
Něldeří užzačali
liladdovat stromky
Hranicla - První vánoční
stromky už se začinají obje.
vovat..rpkontejnerů nebo v
přistave4ých velkoobjemo-
vých nádobách. Ty zatima|e
nejsou k dispozici všude' V
obcich si liďé s likvidací sym-
bolu Vánoc hlavu nedělaji.
Jednodušejej spálív kotli.

S likvidací vánočních
stromků začali někteřÍ ještě
před Silvestrem. ,,Někde uŽ
nádoby jsou, někde je teprve
budeme umiséovat. Většinou
je rozv áŽime před víkendem,..
uvedl ředitel městské společ-
nosti Ekoltes Hranice Milan
Vinkler s tím, Že do konce
ledna uŽ by měly být téměř po
celémměstě.

Podle něj by u klasických
kontejnerů neměl vánočnÍ
stromek co dělat. ''Ale kdyŽ uŽ
se tam objeví, likvidujeme ho

v rámci úklidu kontejnero-
vých stanovišé,.. dodal Vin.
kler. Stromky pak ]tončí v
areálu skládky na Jelením
kopci' kde má Ekoltes k dis-
pozici vlastní kompostárnu'

obecni úřaďy se o likvidaci
stromků starat nemusejí.
,,Většinou mají lidé kotle, ve
kterých stromky páli. Pokud
by se některý objevil u kon.
tejneru, tak se o něj postará-
me' ale takové případy se u
nás skoro nevyskytujÍ,.. uve.
dl starosta opatovic AntonÍn
Tomeček' Stejná situace je i v
olšovci nebo v Bělotíně. ''IkdyŽ likvidujeme velký vá-
noční strom z návsi například
v Lučicích nebo v Kunčicích,
lidé si odřezky bez problémů
berou domů na podpal,.. dodal
starosta BělotÍna Eduard Ka-
vala.


